
Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 16. august 2022 kl. 1400 

Deltagere: Holger Pii (HP), Glenn Kure (GK) og Heidi Heiss (HH) 

1. Planlægning af Afdelingsmødet 2022. 

2. Bestyrelsen beretning 2021/2022. 

3. Drøftelse af Vedligeholdelsesplan. 

4. Eventuelt 

Ad 1: Bestyrelsen gennemgik den udsendte dagsorden og HP meddelte, at hvis der var 

kandidater, som ønskede at træde ind i bestyrelsen, var han villig til at trække sig, så der kunne 

komme yngre kræfter i spil. Indtil nu er der 4 tilmeldte til Afdelingsmødet. 

Ad 2: Det udsendte Udkast til beretning blev godkendt, idet der var enkelte pkt. hvor der 

kunne komme tilføjelser op til Afdelingsmødet. 

Ad 3: Drøftelsen blev udsat, til der er modtaget en ny kvalitetssikret tilstandsrapport fra det 

eksterne ingeniørfirma, der har gennemgået boligerne. 

Ad 4: Intet 

Mødet sluttede kl. 1445. 

 

For referat 

Holger Pii 

 


